
Radny Rady Miasta Gliwice                                                            Gliwice, dnia 15.11.2024 r.  

Łukasz Chmielewski  

 

Szanowna Pani Anna Gilner  

Dyrektor Zarządu Dróg Miejskich w Gliwicach  

 

 

ZAPYTANIE 

 

Dot. organizacji ruchu na ul. Św. Katarzyny.  

 

Szanowna Pani Dyrektor,  

 

zwrócili się do mnie mieszkańcy ul. Św. Katarzyny, którzy twierdzą, że 

poinformowano ich na tablicach informacyjnych, iż należy parkować równolegle (nikt się pod 

tym nie podpisał, ale jest informacja, że parkowanie w inny sposób będzie karane mandatem). 

Problem jest o tyle istotny, że na tej ulicy jest brak miejsc parkingowych, parkowanie  

w sposób równoległy zmniejszy poważnie liczbę miejsc parkingowych.  

W związku z powyższym, proszę o informację, czy niniejsze zmiany organizacji ruchu 

na ul. Św. Katarzyny są działaniami pracowników Zarządu Dróg Miejskich, jeżeli tak to 

proszę o informację z czego one wynikają?  

 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

 


